

## Corporate Credit Card

Primary Card	Finance Charges (per month)
Corporate Credit Card	1.99%
DMCC Co-branded Card	1.99%
DP World Co-branded Card	1.50%
Other Fees and Charges	
Annual Fee for DP World Card (First year free, second year onwards fee)	AED 500
Cash advance fee	3.15% or AED 103.95 whichever is higher
Cash interest <sup>1</sup>	1.99% per month
Over limit fee	AED 292.95 per month
Late payment fee	AED 241.50 per month
Foreign currency mark-up fees <sup>2</sup>	2.75%
International transaction fee (DCC) <sup>3</sup>	1.99%
International delivery charges	AED 157.50
Card replacement fee	AED 21
Cheque return fee/Direct Debit failure fee	AED 105
Copy of sales voucher	AED 10.50
Physical statement fee (per copy)	AED 15.75 per month for recent 3 months and 47.25 per month for earlier
0% installment plans (for eligible Cards only)	AED 51.45 per transaction
Issuance of secret pin	Free

General	
Payment due date (from the statement date)	25 days
Cash advance limit <sup>4</sup>	50% of credit limit
Installment Plan Cancellation	1.05% of Principal Outstanding

Minimum Payment Due:	
<ul style="list-style-type: none"> <li>• For DP World Corporate Card- 25% of the outstanding amount</li> <li>• For DMCC Corporate Card- 5% of the outstanding amount</li> <li>• For other Corporate Cards- Minimum Payment Due feature shall not be applicable and you must pay 100% outstanding Payment due by the payment due date each month.</li> </ul>	

#### Terms & Conditions:

1. Finance Charges (Cash interest) are levied on all transaction types (Retail Purchases / Cash Advance), calculated from transaction date till repayment date (calculated based on average daily balance). No finance charges (except for Cash Advances) will be levied in case 100% payment is made on or before the payment due date.
2. This fee is charged on transactions in any currency other than UAE Dirham and includes standard processing fee charged by Mastercard, Visa International (approx. 1.15%). Acquirer Fee (if applicable) will be additional. This is in addition to acquirer mark-up fee (if any) when paying in AED while outside of UAE.
3. Dynamic Currency Conversion (DCC) or cardholder preferred currency (CPC) is a merchant-provided service that lets you see your foreign Credit Card transactions in your home currency at the point of sale and the charges implied on Corporate Cards. Please note that some merchants (e.g., iTunes, Uber, Facebook, Indigo Airlines, Deliveroo), although offering services in UAE and charging in AED, process their Card payments outside of UAE. Such transactions are considered as international transactions and thus are subject to the International Transaction Fee as mentioned above.
4. Cash advance is by-default not activated on the Card. In case of activation, please reach out to Emirates NBD Bank (P.J.S.C).

All fees and charges are inclusive of Value Added Tax (VAT) or similar sales tax. These fees and charges are subject to change, which will apply from the effective date specified by the Bank.

For latest Terms and Conditions or Schedule of Charges, please visit our website [www.emiratesnbd.com](http://www.emiratesnbd.com)



## البطاقة الائتمانية للشركات

البطاقة الرئيسية	رسوم التمويل (شهرياً)
البطاقة الائتمانية للشركات	1.99%
بطاقة مركز دبي للسلع المتعددة للشركات (بطاقة DMCC للشركات) ذات علامة تجارية مشتركة	1.99%
بطاقة دي بي وورلد ذات علامة تجارية مشتركة	1.50%
الرسوم والمصاريف الأخرى	
الرسوم السنوية لبطاقة دي بي وورلد (السنة الأولى مجاناً. الرسوم المطبقة ابتداءً من السنة الثانية فصاعداً)	500 درهم
رسم السلفة النقدية	3.15% أو 103.95 درهم أيهما أعلى
فائدة السيولة النقدية <sup>1</sup>	1.99% شهرياً
رسم تجاوز الحد	292.95 شهرياً
رسم التأخر عن السداد	241.50 شهرياً
رسوم هامش الربح للعملاء الأجنبية <sup>2</sup>	2.75%
رسم المعاملات الدولية (التحويل الديناميكي للعملاء) <sup>3</sup>	1.99%
رسوم التوصيل الدولي	157.50 درهم
رسم استبدال البطاقة	21 درهماً
رسم شبك مرتجع/رسم إخفاق عملية خصم مباشر	105 درهماً
نسخة عن قسيمة المبيعات	10.50 درهم
رسم إصدار كشف حساب ورقي (لكل نسخة)	15.75 درهم شهرياً لآخر 3 أشهر و47.25 درهم لكل شهر يسبق الفترة السابقة
خطط التقسيط بدون فوائد 0% (للبطاقات المؤهلة فقط)	51.45 درهم لكل معاملة
إصدار رقم تعريف شخصي سري PIN	مجاناً

عام	
تاريخ استحقاق الدفعة (تبدأ من تاريخ إصدار كشف الحساب)	25 يوماً
حد السلفة النقدية <sup>4</sup>	50% من الحد الائتماني
إلغاء خطة الدفع بالتقسيط	1.05% من المبلغ الأساسي المستحق

### الحد الأدنى لقيمة الدفعة المستحقة:

- بالنسبة لبطاقة دي بي وورلد للشركات - 25% من المبلغ المستحق
- بالنسبة لبطاقة مركز دبي للسلع المتعددة للشركات (بطاقة DMCC للشركات) - 5% من المبلغ المستحق
- أما بالنسبة لبطاقات الشركات الأخرى - فلن يتم تطبيق ميزة الحد الأدنى لقيمة الدفعة المستحق، وسيتوجب عليك دفع 100% (كامل) قيمة الدفعة المستحقة بحلول تاريخ الاستحقاق كل شهر.



## الشروط والأحكام:

1. يتم فرض رسوم التمويل (الفائدة النقدية) على جميع أنواع المعاملات (مشتريات التجزئة/ السلفة النقدية) وتحسب من تاريخ المعاملة حتى تاريخ السداد (يتم حسابها بناءً على متوسط الرصيد اليومي).  
لن يتم فرض أي رسوم تمويلية (باستثناء السلف النقدية) عند سداد الدفعة كاملة في تاريخ استحقاق الدفع أو قبله.
  2. يتم احتساب هذه الرسوم على المعاملات بأي عملة أخرى غير الدرهم الإماراتي وتشمل رسوم الإجراءات القياسية التي تفرضها ماستركارد وفيزا العالمية (تقريباً 1.15%). سيتم تطبيق رسوم المستحوز (في حال تطبيقها) بشكل إضافي.  
هذا بالإضافة إلى رسوم هامش ربح المستحوز (إن وجدت) عند الدفع بالدرهم الإماراتي أثناء التواجد خارج دولة الإمارات العربية المتحدة.
  3. التحويل الديناميكي للعمليات أو العملة المفضلة لحامل البطاقة هي خدمة يقدمها التاجر وتتيح لك الاطلاع على معاملات العملات الأجنبية لبطاقتك الائتمانية بالعملة المحلية في نقاط البيع والرسوم المتضمنة على بطاقات الشركات. يرجى العلم بأنه على الرغم من قيام بعض التجار (على سبيل المثال Indigo Airlines, Deliveroo, Facebook, Uber, iTunes) بتقديم الخدمات في دولة الإمارات العربية المتحدة وفرض رسوم بالدرهم الإماراتي، لكنهم يقومون بمعالجة مدفوعات بطاقتهم خارج دولة الإمارات العربية المتحدة. وتعتبر هذه المعاملات بمثابة معاملات دولية وبالتالي تخضع إلى رسوم المعاملات الدولية كما هو مبين أعلاه.
  4. لا يتم تفعيل السلفة النقدية على البطاقة بشكل افتراضي. وفي حال التفعيل، يرجى التواصل مع بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.) لجميع الرسوم والمصاريف شاملة لضريبة القيمة المضافة أو ضريبة المبيعات المماثلة. وتخضع هذه الرسوم والمصاريف للتغيير وسيتم تطبيقها اعتباراً من تاريخ السريان المحدد من قبل البنك.
- للاطلاع على أحدث لائحة بالشروط والأحكام وجدول الرسوم، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني [www.emiratesnbd.com](http://www.emiratesnbd.com)